
ČEBELAM PRIJAZNA OBČINA 

 

 

1. Ali na javne površine kot so parki in zelenice sadite medovite rastline? Ali imate 

to urejeno z predpisom ali je to samo navodilo župana oz. občinske uprave?   

 

V občini  Lovrenc na Pohorju imamo na javnih površinah, kot so parki, zelenice, 

učne poti nasajene medovite rastline in sicer: gledičija, jerebika, tulipanovec, 

lipa, dren, vrba, sofora, kostanj, javor, jelka, javor.  

 

Zasaditve medonosnih rastlin nimamo urejene s predpisom, potekajo pa v 

sodelovanju občinske uprave s čebelarskim društvom. 

 

 

2. Ali vaša občina spodbuja čebelarski turizem oz. skrbi za ohranjanje čebelarske 

kulturne dediščine? Kako?  

 

Da. Naša občina spodbuja čebelarski turizem oz. skrbi za ohranjanje čebelarske 

dediščine, saj imamo urejen čebelarski dom ter čebelarsko učno pot. Za učence 

osnovnih šol ter turiste se organizira ogled čebelarskega doma in učne poti.  

 

Podpira se sodelovanje čebelarjev ob posebnih dogodkih kot so: Jezernikovi 

dnevi, razni sejmi, promocija izdelkov  ter sofinanciranje materialnih sredstev 

za čebelarski dom kot so: sladkor, zdravila, material ter vzdrževanje 

čebelarskega doma. 

 

 

3. Imate v vašem lokalnem okolju ponudbo čebelarskega turizma? Ali vaša občina 

namenja kakšna sredstva za spodbujanje dejavnosti na tem področju (na 

primer razpis za dopolnilno dejavnost)? 

 

Da. Prirejamo predavanja in pokušine čebelarskih izdelkov, imamo učno pot.  

 

Da. V okviru razpisa za kmetijstva je možno dati vlogo za pridobitev sredstev.  

 

 



4. Imate  v občini urejeno medovito, učno pot ali park z medovitimi rastlinami? 

V občini  Lovrenc na Pohorju imamo posebej urejeno učno pot ob čebelarskem 

domu, kjer rastejo številne medovite rastline.   

 

 

5. Ali v vaši občini na šolah delujejo čebelarski krožki? Ali kako medsebojno 

sodelujete? 

 

Da, na OŠ Lovrenc na Pohorju deluje čebelarski krožek, ki sodeluje predvsem s 

čebelarskim društvom. 

 

 

6. Ali sodelujete z lokalnim čebelarskim društvom? Kako? 

 

Da, sodelujemo ob prireditvah kot so Jezernikovi dnevi, s finančno pomočjo, s 

podporo ob raznih problemih. 

 

 

7. Ali sodeluje župan ali drugi občinski predstavnik na vseslovenski dobrodelni 

akciji Tradicionalni slovenski zajtrk in se pridruži otrokom v vrtcu pri zajtrku? Ali 

se to sodelovanje kaže še v kakšni drugi obliki? 

 

Župan Občine Lovrenc na Pohorju, Joško Manfreda je sodeloval v vseslovenski  

akciji Tradicionalni slovenski zajtrk in se tudi pridružil otrokom v vrtcu. 

 

 

8. Ali objavljate v lokalnem glasilu in na spletu občine članke in obvestila na temo 

čebelarskih dogodkov  in aktivnosti na vašem območju? 

 

Članke in obvestila na temo čebelarskih dogodkov in aktivnosti na našem 

območju objavljamo na spletni  strani in v glasilu »ČEBELAR«.  

 

 

 

 

 



9. Ali občina kot svoja protokolarna darila uporablja čebelje pridelke in izdelke? 

Če je odgovor pozitiven , prosimo če jih navedete katere?  

 

Občina Lovrenc na Pohorju za protokolarna darila še ne uporablja čebeljih 

izdelkov, vendar bomo o tej možnosti razmišljali v prihodnje. 

 

 

10.  Se v vaši občini na področju ohranjanja čebel in okolja ukvarjate še s kakšno 

aktivnostjo, ki je niste izpostavili v zgoraj naštetih vprašanjih? 

 

Zaenkrat ne. Na področju ohranjanja čebel in okolja se ukvarjamo z aktivnostmi 

katere omenjamo. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kontaktna oseba na občini  Lovrenc na Pohorju: 

Mojca Kristl 

Spodnji trg 8 

2344 Lovrenc na Pohorju 

 

Tel.: 02 /63-00-562 

e-naslov: mojca.kristl@lovrenc.si      


